
Van: N 7] (geanonimiseerd)

  

  

Verzonden: donderdag 4 mei 2023 07:47 

Aan: Fleur Stip 

cc: N + ] 

Onderwerp: Wijkoverleg Oost 

(geanonimiseerd)

Goedemorgen Fleur, 

Alles goed met je? 

Eerder hebben wij in een voorzittersoverleg afgesproken dat alle voorzitters hun ideeën over de invulling van een 

wijkoverleg naar jou zouden sturen. Via deze weg wil ik je vragen om uitstel te geven als het gaat om de plannen van 

Wijk Oost. Uitstel omdat ik het erg druk heb op mijn werk en omdat k vanaf vrijdag de 13e een weekje op vakantie 

ben. 

Daarnaast wil ik het uitgewerkte plan eerst voorleggen aan het kernteam van Wijk Oost en daarna aan de leden van 

het wijkoverleg. In mijn planning is het zo dat ik eind mei samen met het kernteam het plan wil doornemen en 

finetunen, n met hun inzet voor de wijk enorme belangrijke keyspelers en moeten 

minimaal de kans hebben gehad om mee te denken en punten toe te voegen. Begin juni wil ik de plannen, 

gezamenlijk met het kernteam, voorleggen aan de wijk. 

(geanonimiseerd)  

Met betrekking tot de overleggen en de wijkvoorzitters: ik heb de overige wijkvoorzitters laten weten dat ik het 

getreuzel een beetje zat ben (populair gezegd). We lijken bijna zelf wel een politieke partij. Ik zou je dan ook willen 

vragen om bij overleggen met jou of de gemeenten mij apart te willen informeren. Kort gezegd: hoe het i 7] 

gaat interesseert mij niet veel. Ik ben, zoals besproken, voorstander van een wijkgerichte aanpak en wil dan ook zo 

snel mogelijk verder, het is immers al mei (en dan vraag ik ook nog om uitstel ©)). 

(geanonimiseerd)

  

Daarnaast wil ik je ook nog vragen om mee te denken met mijn buurt AED. We hebben dit gezamenlijk besproken. 

Laat ik beginnen met te zeggen dat ik geen kwaad woord heb over het handelen varl| dat mijn vraag aan 

jou niet moet overkomen als "als het van de één niet mag, ga ik naar een ander. Ik heb al enige jaren een AED, deze 

hangt aan mijn huis (ivm met de stroom) en is voor iedereen toegankelijk. Ik heb de AED aangeschaft omdat ik van 

dichtbij heb meegemaakt hoe belangrijk het is om een AED in de buurt te hebben. Toentertijd had Ridderkerk nog 

geen openbare AED. De AED is tot stand gekomen via een crowdfundingsactie via de Hartstichting en is betaald door 

de buurt. Eens per twee jaar moeten de batterijen en pads worden vernieuwd. In Nederland is het zo geregeld dat 

wanneer de AED wordt ingezet, de batterij en pads kosteloos worden vervangen. Dat is inmiddels twee keer 

gebeurd. Regulier onderhoud wordt niet vergoed. Ik heb| agd of dit via het WIT mag. Aangezien ik zelf 

verantwoordelijk ben voor het WIT, heb ik dit netjes gevraagd geeft aan dat dit niet de bedoeling is en dat er 

momenteel ook geen andere potjes zijn. 

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

  

  

   

  

Kun jij mij aangeven bij wie ik moet zijn om dit wellicht wel voor elkaar te krijgen? Het gaat toch om ongeveer €300, 

wat veel geld is. Wellicht kun je dit meenemen: er zijn meer openbare AED. De gemeenten heeft bij het plaatsen van 

de openbare AED's rekening gehouden met de AED die door de buurt al waren geplaatst. Zo kan Ridderkerk 

aangeven dat er eigenlijk altijd wel een AED in de buurt i. Wellicht kunnen de particulieren meegenomen worden in 

het regulieren onderhoudt van de AED die door de gemeenten zijn geplaatst. Uiteraard is makkelijk gezegd en 

moeten we goed kijken naar de kosten en moeten e regels komen. Een buurt AED die niet 24 uur beschikbaar is zou 

er buiten kunnen vallen bijvoorbeeld. Ik wil hier best een keer met jullie over sparren. 

Hoor graag van je 

(geanonimiseerd)(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)




